

Ausschreibung: Huayu-Sprachstipendium des Bildungsministeriums der Republik China (Taiwan) für Studierende der Sinologie / EcoS

Das Bildungsministerium der Republik China (Taiwan) bietet im Rahmen der Unterstützung für das Vienna Center for Taiwan Studies zwei 6-monatige Sprachstipendien exklusiv für Studierende des Instituts für Ostasienwissenschaften/ Sinologie und East Asian Economy and Society (EcoS) der Universität Wien an. Eine Bewerbung für dieses Stipendium schließt eine Bewerbung für andere Stipendien des Bildungsministeriums Taiwans nicht aus. Es können sich Bewerber*innen mit allen EU-Staatsangehörigkeiten bewerben.

Bewerber*innen müssen zum Zeitpunkt der Bewerbung im Bachelor- oder Masterstudium Sinologie oder im Masterstudium EcoS inskribiert sein. Bitte senden Sie Ihr Motivationsschreiben, Ihren Lebenslauf, Ihr Sammelzeugnis, das ausgefüllte Bewerbungsformular und eine Anmeldung bei einem Sprachinstitut in Taiwan (siehe Homepages der jeweiligen Universitäten) bis **31. März 2025** an sinologie.ostasien@univie.ac.at (Betreff: Huayu-Stipendium). Bitte senden Sie alle Unterlagen in einem pdf Dokument, das mit ihrem Namen betitelt ist.

Für die Stipendien gelten die Voraussetzungen des Bildungsministeriums der Republik China (Taiwan), die sie hier einsehen können: <https://edu.law.moe.gov.tw/EngLawContent.aspx?lan=E&id=70> Die Entscheidung über die Erfüllung dieser Kriterien liegt beim Stipendiengeber.

Wir freuen uns auf Ihre Bewerbungen!

Call For Application: Huayu Language Scholarship from the Ministry of Education of the Republic of China (Taiwan) for students of Sinology/EcoS

The Ministry of Education of the Republic of China (Taiwan) is offering two 6-month language scholarships exclusively for students of the Institute of East Asian Studies/Sinology and East Asian Economy and Society (EcoS) at the University of Vienna as part of its support for the Vienna Center for Taiwan Studies. An application for this scholarship does not exclude an application for other scholarships from the Ministry of Education of Taiwan. Applicants with all EU nationalities are eligible to apply. Applicants must be enrolled in the Bachelor's or Master's program in Sinology or in the Master's program East Asian Economy and Society (EcoS) at the time of application. Please send your letter of motivation, your CV, your summary certificate, the completed application form and your first contact with/ a registration with a language institute in Taiwan (see the homepages of the respective universities) by **March 31, 2025** to sinologie.ostasien@univie.ac.at (subject: Huayu scholarship). Please send all documents in one single PDF document titled with your surname (SURNAME_Huayu2025.pdf). The scholarships are subject to the requirements of the Ministry of Education of the Republic of China (Taiwan), which you can view here: <https://edu.law.moe.gov.tw/EngLawContent.aspx?lan=E&id=70>

The decision as to whether these criteria are met lies with the scholarship provider.

We look forward to receiving your applications!

教育部華語文獎學金申請表

Application Form for ROC (Taiwan) Ministry of Education

Huayu Enrichment Scholarship

e. TYPE OF ORGANIZATION 機構種類	<input type="checkbox"/> Govt. Ministry/ Agency 政府部門	<input type="checkbox"/> University/ Institution 大學校院	<input type="checkbox"/> Govt./State-owned Enterprise 公營企業
	<input type="checkbox"/> Locally-owned 私人企業	<input type="checkbox"/> Joint Venture 合資企業	<input type="checkbox"/> Foreign-owned 國際公司
	<input type="checkbox"/> NGO Enterprise 非政府機構		

7. LANGUAGE CENTER WHERE YOU PLAN TO ATTEND IN TAIWAN 擬就讀之語文中心

University-affiliated language center:

8. BRIEFLY STATE YOUR STUDY PLAN WHILE IN TAIWAN 請簡述在台讀書計畫

9. DECLARATION:

I declare that: The information I have given on this application is complete and accurate to the best of my knowledge.

Applicant's Signature	Date ____/____/____
-----------------------	----------------------------